
PROTOKÓŁ NR 40/22 Z POSIEDZENIA KOMISJI 

DS. INFRASTRUKTURY I ŚRODOWISKA, KTÓRE ODBYŁO SIĘ 

W DNIACH 23 SIERPNIA 2022 ROKU Z WYKORZYSTANIEM 

ŚRODKÓW POROZUMIEWANIA SIĘ NA ODLEGŁOŚĆ 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Środowiska Artur Maligłówka 

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność 

obrad – obecnych 8 radnych. Wobec braku projektów uchwał 

do zaopiniowania na najbliższą sesję Rady Powiatu Przewodniczący 

Komisji przystąpił do realizacji następującego porządku obrad: 

1) propozycje zadań do budżetu Powiatu Tarnogórskiego na 2023 rok, 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

3) sprawy bieżące. 

Ad 1) 

Po dyskusji Komisja przyjęła propozycje zadań do budżetu Powiatu 

Tarnogórskiego na 2022 rok (załącznik nr 2). 

Ad 2) 

Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie protokół nr 39/22 

z posiedzenia Komisji w dniu 14 czerwca 2022 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych 8, „za” – 8, „przeciw” – 0, „wstrzymało się”- 

0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 3) 

Radny Piotr Krok podziękował radnym, że pochylili się nad jego 

propozycjami zadań do budżetu Powiatu na kolejny rok. Następnie zapytał 

o pozwolenie na budowę dla nowego domu pomocy społecznej 

w Strzybnicy. Zapytał co z projektem przebudowy i remontu układu 

drogowego w Krupskim Młynie oraz co ma obejmować ten projekt i kiedy 
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będzie ogłoszony przetarg. Kolejne pytanie dotyczyło wniosku 

o potwierdzenie ostateczności decyzji. Zarząd Dróg Powiatowych 

w Tarnowskich Górach pobiera opłatę skarbową w wysokości 17 zł 

za potwierdzenie ostateczności decyzji. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

Joanna Krawczyńska naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa (ID) 

odniosła się do kwestii budowy domu pomocy społecznej mówiąc, że jest 

już prawomocne pozwolenie na budowę, trwa procedura przetargowa, 

termin otwarcia ofert został wyznaczony na 29 sierpnia br., ale będzie 

przedłużony ze względu na złożone pytania do przetargu. 

Radny Piotr Krok zapytał jaka jest wycena tego zadania. Jakie koszty 

są brane pod uwagę i jaki założony jest termin na zakończenie budowy. 

Naczelnik ID powiedziała, że kosztorys inwestorski, łącznie 

z zagospodarowaniem terenu, opiewa na około 18 mln zł. W „Polskim 

Ładzie” mamy zapisany etap I, natomiast ze wstępnych pytań 

wykonawców wynika, że ta kwota może ulec zwiększeniu. Ma na to wpływ 

to, że Powiat musi zawrzeć w umowie zapis o waloryzacji wynagrodzenia 

i musi to być określone w sposób mierzalny, np. o „wskaźnik GUS”. Poza 

tym wykonawcy zakładają, że jeżeli Powiat może fakturować całą tą 

inwestycję tylko w 2 fakturach, to muszą wziąć kredyt i koszty tego 

kredytu również będą przerzucane na Powiat i będą wliczone w ofertę. 

Zobaczymy jak firmy do tego podejdą i jakie będą rzeczywiste koszty. 

Radny Piotr Krok zapytał do kiedy ma być wybudowany ten obiekt? 

Naczelnik ID powiedziała, że od momentu zawarcia umowy jest 2 lata 

na budowę. 

Radna Krystyna Trzęsiok zapytała o remont ul. Mikulczyckiej 

w Świętoszowicach. Następnie powiedziała, że na drodze Księży Las – 

Karchowice – Kamieniec w ubiegłym roku „odcinkowo” położono nową 

nawierzchnię. Mieszkańcy pytają kiedy to zostanie dokończone. Czy 

zaplanowano remont tej drogi, tak aby cała droga była wyremontowana.  
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Michał Dzionsko p.o. dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Tarnowskich 

Górach odniósł się do pytania radnego Piotra Kroka dotyczącego 

wykonania projektu technicznego dla modernizacji dróg powiatowych 

w Krupskim Młynie mówiąc, że we wrześniu ogłoszone zostanie 

zamówienie publiczne dotyczące dokumentacji i po wyborze wykonawcy 

projekt będzie opracowany. Następnie odniósł się do pytania radnej 

Krystyny Trzęsiok mówiąc, że środki przeznaczone na remonty kapitalne 

i cząstkowe dróg powiatowych nie pozwalają na wykonanie remontów 

na całej długości drogi. Tegoroczna kwota na remont po przetargu wynosi 

1 920 000 zł, wykonane zostaną remonty na odcinkach ok. 2 km w całym 

powiecie. Na koniec odniósł się do pytania o opłatę skarbową mówiąc, 

że musi rozeznać ten temat. 

Radny Eugeniusz Ptak zapytał na jakim etapie jest realizacja tegorocznej 

edycji programu „Bezpieczny pieszy”. Następnie powiedział, że zależy 

mu aby najgorszy odcinek drogi 3250 S od ronda w Kaletach Drutarni 

do Koszęcina został wyremontowany.  

Radny Paweł Mrachacz ponownie poruszył temat chodnika przy kościele 

św. Marcina w Starych Tarnowicach. Zapytał na jakim etapie jest budowa 

drogi S11, kiedy zostanie wyremontowany chodnik na ul. Gliwickiej, 

a także kiedy zostanie zamontowane oświetlenie na wysepce znajdującej 

się przy wyjeździe do Kalet. Na koniec zapytał kiedy zostanie 

przebudowane skrzyżowanie ulic Janasa, Wyszyńskiego i Pyskowicka. 

Naczelnik ID wskazała, że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 

zlecił parafii św. Marcina wykonanie ekspertyzy dotyczącej ogrodzenia 

przy kościele. Termin złożenia ekspertyzy to 31 sierpnia br., dokument 

jeszcze nie wpłynął do PINB. Następnie odniosła się do tematu przejść 

dla pieszych mówiąc, że prace zostały rozpoczęte wykonano nakładki pod 

malowanie poziome. Trwają uzgodnienia związane z podłączeniem 

oświetlenia. Projekty przejść są już przygotowane przez firmę 

i zatwierdzone. 
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Radny Eugeniusz Ptak poprosił aby doprecyzować kiedy zostanie 

zrealizowany w tym roku program „Bezpieczny pieszy”. 

Krzysztof Łoziński członek Zarządu Powiatu powiedział, że projekt jest 

w trakcie realizacji, najprawdopodobniej zostanie zrealizowany w ciągu 

miesiąca. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Środowiska 

(-) Artur Maligłówka 
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